THE PEACEMAKER SCHOOL OF SPIRITUAL HEALING  CANADA

PRESENTS

THE MEDICINE  WHEEL OF LIFE

Four Day Spring Retreat

In the Laurentiens - Centre de Retraite L’Ermitage

May 31-June 3, 2007

We are in the midst of enormous changes in our lives and we are being asked to live larger.  What does this mean, “Living a larger life”.  Is it a time to take on more of the “doingness” or is it really a time for “being” more in the moment?

During this retreat we will ask you to take steps inward into the seven directions of your own inner life.  What changes do you need to make?  Is your inner voice getting louder and louder?  Are you listening?  Are you ignoring what you hear?  The answers of finding joy and peace always lie within.  We are the seekers on the treasure hunt of our own inner being.  The seeker of truth, peace, discernment and balance.

It is through the quiet time and the being away from the busyness of our lives where we can gain perspective on what the next step is in either moving forward or staying exactly where we are.  There is no right or wrong path, there is only the choice we make in the moment on whether or not we are ready to grow our soul or to continue to live in our old ways.  

We will engage in a creative project in order to integrate and digest the energy that is ready to move at this time.  We will then walk the sacred labyrinth in order to reclaim parts of ourselves that are ready to come home to our soul.  We will dance together our deepest longings and learn how to manifest our dreams and visions.  Nature will support us and nourish us.  Ceremony will create the container and the never ending support of the Creator, Mother Earth and all our ancestors whom wait with excitement, love and support will be cheering us on.

Rosa Bergola, Dean of The Peacemaker School of Spiritual Healing Canada

(Rosa can be reached at 514-251-1511 or by e-mail at rosa@bellnet.ca) 

Teachers

Rosa Bergola, Peacemaker Minister, is the Dean and founder of The Peacemaker School of Spiritual Healing Canada.  She is a Holistic Health Practitioner skilled in indigenous process work, ceremony, energy medicine, counseling, applied kinesiology, journeying, guided imagery, conflict resolution and meditation. She is a poet, storyteller, healer, lecturer, counselor, and teacher.   She is the author of  “Awakening To The Peace Within, The Journey of Spirit into Matter”.  Rosa maintains a professional private healing practice in Montreal and across Canada working with individuals as well as with groups.

Guest Teacher

Elizabeth Laurie -Monaco (Libby) F.L.E., M.Ed.,  is a  Family Life Educator, group facilitator and a Lay Preacher with the United Church of Canada.  Her many years of working with the labyrinth has led her to the construction of  an outdoor labyrinth beside her church in Ste Adele.  She teaches extensively on the labyrinth as a spiritual tool, whether it takes her to the outdoors or indoors with a portable labyrinth. She is  a retired University Professor.  Libby brings a wide variety of experience from her work with First Nations Spirituality, corporations, non-profit training and development, group seminars and workshops.

REGISTRATION FORM

The Peacemaker School of Spiritual Healing Canada

(space is limited so please register early)

Name:__________________________________________________________________

Address:________________________________________________________________

City:________________Prov:___________Postal Code:__________________________

Telephone Number Day:_________________________Evening:____________________

Dietary Requirements:_____________________________________________________

Food Allergies:___________________________________________________________

Room Mate Choice:_______________________________________________________

TERMS OF REGISTRATION

__I am enclosing my full $585.00 (Thursday morning arrival) registration fee for the retreat which includes meals, a shared double room, teachings and materials during the retreat time.  Late registration received after April 30, 2007 is on a space available basis and the registration fee increases to $635.00.

___I am enclosing a deposit of $292.50 dated April 30, 2007, and a post dated cheque for  $292.50 dated May10, 2007.

I have read and understand the cancellation policy and the limitations of enrollment.

Please mail in this form with your cheque payable to:

The Peacemaker School of Spiritual Healing Canada


c/o Rosa Bergola


5964 de Jumonville, #5,


Montreal, Qc


H1M 1R3

Phone Number:  514-251-1511

Cancellation Policy:  

Cancellations will only be accepted for illness or emergency minus $100.00 if cancellations are received two weeks prior to the retreat.  No other refunds are possible.

Non-discrimination Policy:  The Peacemaker School of Spiritual Healing Canada admits students of any race, color, national and ethnic origin to all rights and privivileges available to students at the school.  It does not discriminate on the basis of race, color, national and ethnic origin in administration of its educational policies, admissions or administered programs.

The Peacemaker school of Spiritual Healing Canada is a bilingual non-profit, ecumenical, spiritual and educational organization which embraces egalitarian spiritual beliefs of all denominations.  Our mission is to foster peace, healing and community building in the world through teaching, embodying and practicing peacemaking skills.  These teachings encompass, but are not limited to:  prayer, meditation, spiritual practices, environmental education, traditional laying -on -of hands, energy medicine, community building, creative arts, insight and awareness training, ceremony, ethics and activism.  Specific programs are evening introductory sessions, seven twenty-four hour seminars on peacemaking skills, spiritual practice, indigenous practices  and off site retreats three to four times a year. 

L’Ecole de guerison spirituelle des pacificateurs du Canada

PRÉSENTE

LA ROUE DE MÉDECINE DE LA VIE

Retraite du printemps de quatre jours

Dans les Laurentides - Centre de Retraite L’Ermitage

Du 31 mai au 3juin 2007

Nous vivons présentement d’immenses changements et on nous demande de vivre des vies plus larges.  Mais qu’est-ce que signifie « vivre une vie plus large » ?  Le temps est-il venu d’en faire plus ou plutôt de vivre plus intensément le moment présent ?

Au cours de cette retraite, vous entamerez un voyage introspectif dans les sept directions sacrées de votre vie intérieure.  Quels changements devez-vous apporter ?  Entendez-vous votre voix intérieure résonner de plus en plus fort ?  Êtes-vous à son écoute ?  Préférez-vous l’ignorer ?  Les solutions qui permettent de trouver la joie et la paix se situent toujours à l’intérieur de nous-mêmes.  Nous sommes des explorateurs dans une chasse aux trésors au sein de notre propre monde intérieur...  À la recherche de la vérité, de la paix, du discernement et de l’équilibre.

C’est en prenant un temps d’arrêt et de recul par rapport à notre train-train quotidien que nous réussissons à acquérir une perspective quant à la prochaine étape à entreprendre : aller de l’avant ou demeurer exactement où nous sommes.  Il n’y a ni bon ni mauvais chemin, seulement un choix que nous faisons à chaque moment de laisser notre âme s’épanouir ou de continuer à vivre selon nos anciennes habitudes.

Nous entamerons un projet créateur dans le but d’intégrer et d’assimiler l’énergie qui est prête à se manifester en ce moment.  Nous parcourrons ensuite le labyrinthe sacré afin de nous réapproprier ces parties de nous-mêmes qui sont prêtes à réintégrer notre âme.  Nous danserons ensemble nos plus profonds désirs et nous apprendrons à manifester nos rêves et nos visions.  La Nature nous soutiendra et nous nourrira, la Cérémonie sera le véhicule et le soutien éternel du Créateur, de la Terre Mère et de tous nos ancêtres qui attendent avec joie, amour et encouragement à notre égard. 

Professeur

Rosa Bergola, Pasteur de pacification, est la doyenne et fondatrice de L’Ecole de guerison spirituelle des pacificateurs du Canada. Elle est une praticienne de santé holistique, qualifiée en travail de processus autochtone, la cérémonie, médecine énergétique, conseillère, kinésiologie appliquée, imagerie guidée, résolution de conflits,  et méditation.  Elle est une poète, conteuse, guérisseuse, conférencière, conseillère et professeur.  Elle est l’auteur de ‘Awakening to the Peace Within, The Journey of Spirit into Matter’. Rosa maintient une pratique professionnel privé de guérison à Montréal et à travers le Canada, travaillant avec des personnes individuelles ou en groupes.

Professeur Invité

Elizabeth Laurie-Monaco (Libby), F.L.E., M.Ed., est une éducatrice en Vie Familiale, animatrice de groupe et un pasteur laïque avec le United Church du Canada.  Ses nombreuses années passées avec le labyrinthe l’ont menée à la construction d’un labyrinthe extérieur situé près de son église à Sainte-Adèle.  Elle enseigne abondamment sur l’utilisation du labyrinthe comme un outil spirituel, que ce soit à l’extérieur ou à l’intérieur avec un labyrinthe portatif.  Elle est un professeur d’université à la retraite.  Libby amène avec elle une grande variété d’expérience de par son travail avec la Spiritualité des Premières Nations, les corporations, formation et développement  sans but lucratif , séminaires et ateliers de groupes.

Feuille d’inscription



L’Ecole de guerison spirituelle des pacificateurs du Canada

Nom____________________________________________________________________

Adresse_________________________________________________________________

________________________________________________________________________

Ville___________________Province_________Code Postal_______________________

Numeros de téléphone Jour:________________________Soir______________________

Allergies et conditions médicales:_______________________________________________________________

Choix de compagnon(compagne) de chambre:___________________________________

Termes

__Je joins le montant total des frais d’inscription de $585.00 (l’arrivée le jeudi matin) pour la retraite  incluant les repas, la chambre double partagée, les inseignements et le matériel pendant la retraite. Les inscriptions tardives reçues après le 30 avril 2007 sont conditionnelles aux places disponibles et les frais d’inscription s’élèvent a $635.00.

__Je joins un dépôt au montant de 292.50$ daté du 30 avril 2007 de même qu'un chèque post-daté du 10 mai 2007 également au montant de 292.50$.
J’ai lu et compris la politique d’annulation et les modalites d’inscription.

Veuillez envoyer ce formulaire avec votre chèque payable à:

L’Ecole de guerison spirituelle des pacificateurs du Canada

c/o Rosa Bergola

5964, de Jumonville, # 5

Montreal, Quebec

H1M 1R3

 (Vous pouvez communiquez avec Rosa au 514-251-1511 ou par courriel à rosa@bellnet.ca )

Politique d’annulation:  Les annulations seront acceptées seulement pour cause de maladie et d’urgence.  Un montant de $100.00 sera toutefois retenu si les annulations sont 

reçues deux semaines ou moins avant la retraite.  Aucun autre remboursement n’est possible.

Politique non discriminatoire:  L’Ecole de guérison spirituelle des pacificateurs du Canada admet des étudiants de toute race, couleur, origine ethnique et nationale à tous les droits et les privilèges disponibles à  l’école.  Elle ne discrimine pas sur la base de la race, de la couleur, de l’origine ethnique et nationale dans l’administration de ses politiques educationnelles, d’admissibilité ou de ses programmes administrés

L’Ecole de guérison spirituelle des pacificateurs du Canada est un organisme bilingue, sans but lucrative, oecuménique, spirituel et éducatif qui prône les croyances spirituelles égalitaires de toutes dénominations.  Notre mission est de favoriser la paix, la guérison et la construction de communauté dans le monde à travers l’enseignement, la réunion et la pratique de l’habileté à faire la paix.  Ces enseignments comprennent, mais ne sont pas limités à:  La prière, la méditation, les pratiques spirituelles et environnementales, l’éducation, l’entraide, la médecine énérgetique, la construction de communauté, les arts créatifs, la formation conscientisée et perspicace, la cérémonie, l’éthique et l’activisme.  Les programmes spécifiques comprennent des soirées d’introduction, sept cour de vinqt quatre heures sur la pacifications, les pratique spirituelles, les pratique indègene et deux retraites par annees. 

